



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY

■ **Illegal Use or Possession of Radiocommunications Equipment Not Meeting Technical Specifications**



Maximum Penalty
HK\$50,000 Fine
and 2-year
Imprisonment



通訊事務管理局
COMMUNICATIONS
AUTHORITY

■ **非法使用或管有不合規格的無線電器材**



最高刑罰
罰款HK\$50,000
及監禁兩年

下列行為均屬違法：

- ⊘ 未領有通訊事務管理局發出牌照而使用或管有無線電器材；
- ⊘ 於已領有牌照的無線電器材加設未經核准的頻率；或
- ⊘ 改裝已領有牌照的無線電器材使其不依照牌照的規定操作。

It is an **Offence in Law** to:

- ⊘ use or possess radio apparatus without a licence granted by the Communications Authority ;
- ⊘ incorporate unauthorised frequency in any licensed radio apparatus ; or
- ⊘ modify licensed radio apparatus to operate not in compliance with the licence conditions.

最高刑罰為罰款HK\$50,000及監禁兩年
Maximum penalty for the above offences is HK\$50,000 and imprisonment for 2 years.

通訊事務管理局網站載有申請牌照的指引及表格，歡迎瀏覽及遞交申請。

Guidelines and forms for application for licences are available on the Communications Authority website:

www.coms-auth.hk

You may submit your application online.

你亦可前往以下地址辦理牌照申請手續：
Application for licences can also be made at the following address:

香港灣仔皇后大道東213號胡忠大廈26樓
通訊事務管理局辦公室牌照組

Licensing Unit,

Office of the Communications Authority
26/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East,
Wan Chai, Hong Kong

查詢 Enquiries: 2961 6672

